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Z á p i s n i c a 

 
zo IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Strelníkoch dňa 12.9.2022 

 

Prítomní: starosta obce – Ján Majer  

poslanci OZ – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, 

Ing. Ondrej Madoš, Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová  

Neprítomná: hlavná kontrolórka obce – Ing. Mgr. Zuzana Zánová – ospravedlnená 

  

 

PROGRAM: 
1. Otvorenie, schválenie programu, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2022 

4. Použitie rezervného fondu na havarijný stav schodiska a dlažby pred kultúrnym domom 

5. Žiadosť o schválenie umiestnenia čerpadla (domácej vodárne) do obecnej vodomernej šachty 

– pán Konečný, Strelníky 326 

6. Žiadosť starostu obce o preplatenie nevyčerpanej dovolenky  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

K bodu č. 1  Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  
Ján Majer, starosta obce, otvoril zasadnutie OZ. Nakoľko z prezenčnej listiny zistil, že sú 

prítomní všetci poslanci OZ, vyhlásil toto zasadnutie za uznášaniaschopné. Ďalej určil 

zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie, o ktorých dal hlasovať. 

Zároveň dal hlasovať o návrhu programu rokovania. Poslanci jednohlasne schválili program, 

členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice aj určenú zapisovateľku. 

 

U z n e s e n i e   č.  47/2022 

 

Obecné  zastupiteľstvo: 

a) schvaľuje :  

predložený  návrh členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

a predložený program zasadnutia OZ: 

1. Mgr. Janka Hrašková – písanie zápisnice, 

2. Lucia Ďurčíková, Lýdia Majerová – za overovateľov zápisnice, 

3. Mgr. Juraj Čief, Ing. Ivan Majer – za členov návrhovej komisie. 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní poslanci: 0 

Hlasovali za: 7: Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková,  

Ing. Ondrej Madoš, Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

K bodu č. 2  Kontrola plnenia uznesení 
Starosta obce Ján Majer predniesol správu o kontrole plnenia uznesení. Všetky úlohy uložené 

uzneseniami z III. zasadnutia OZ zo 14.6.2022 boli splnené. Pokiaľ ide o úlohy z II. zasadnutia 

OZ z bodu č. 21 Diskusia, konkrétne prvú, druhú a tretiu odrážku, starosta obce objasnil, že tieto 

boli splnené.  

 

U z n e s e n i e   č.  48/2022 
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Obecné  zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: správu o kontrole plnenia uznesení z III. zasadnutia OZ zo dňa 14.6.2022 

aj uznesení z II. zasadnutia OZ. 

 

K bodu č. 3  Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2022 

 

Starosta obce predložil poslancom dokument vypracovaný účtovníčkou obce Anežkou 

Majerovou s názvom Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2022. OZ zobralo na 

vedomie predloženú úpravu rozpočtu a jednohlasne ju schválilo. Poslanci OZ tiež žiadali 

o zaslanie vyúčtovania za kúpalisko. 

 

V súvislosti s rozpočtom položil Ing. Ivan Majer otázku, či je možné nahliadnuť do evidencie 

psov v obci za účelom overenia informácií. Starosta obce potvrdil, že nahliadnutie je možné. 

 

U z n e s e n i e   č.  49/2022 

 

Obecné  zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: predloženú úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2022 

b) schvaľuje: predloženú úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2022 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní poslanci: 0 

Hlasovali za: 7: Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková,  

Ing. Ondrej Madoš, Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová 

Proti :  0 

Zdržali sa:  0 

 

K bodu  č. 4  Použitie rezervného fondu na havarijný stav schodiska a dlažby  pred 

kultúrnym domom. 

 

Starosta obce Ján Majer predložil návrh na použitie rezervného fondu na havarijný stav 

schodiska a dlažby pred kultúrnym domom.  

Lucia Ďurčíková doplnila, že zdroje z rezervného fondu sa majú použiť najmä na riešenie 

náhlych nepredvídaných okolností. Ing. Ondrej Madoš sa zaujímal, či na opravu nemohli byť 

použité zdroje z fondu údržby. Starosta obce odpovedal, že tie prostriedky sa použili na bežné 

opravy, napr. v ZSS Strom, v zdravotnom stredisku, ZŠ s MŠ. 

OZ vzalo informáciu na vedomie a jednohlasne schválilo použitie rezervného fondu na riešenie 

havarijného stavu schodiska a dlažby pred kultúrnym domom. 

 

U z n e s e n i e   č.  50/2022 

 

Obecné  zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: návrh na použitie rezervného fondu na havarijný stav schodiska a dlažby 

pred kultúrnym domom 

b) schvaľuje: použitie rezervného fondu na havarijný stav schodiska a dlažby pred kultúrnym 

domom 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní poslanci: 0 

Hlasovali za: 7: Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková,  

Ing. Ondrej Madoš, Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 
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K bodu č. 5  Žiadosť o schválenie umiestnenia čerpadla (domácej vodárne) do obecnej 

vodomernej šachty – pán Konečný, Strelníky 326 
Starosta obce poslancom OZ predložil žiadosť p. Konečného, Strelníky 326 o schválenie 

umiestnenia čerpadla (domácej vodárne) do obecnej vodomernej šachty. OZ vzalo žiadosť na 

vedomie. Počas diskusie o technických detailoch odzneli obavy týkajúce sa možného vzniku 

problémov so zabezpečením dodávok vody do vyššie položených domov, následne bolo 

spomenutých niekoľko iných riešení na strane žiadateľa. OZ jednohlasne neschválilo žiadosť 

o umiestnenie čerpadla (domácej vodárne) do obecnej vodomernej šachty na Híbliku. 

 

U z n e s e n i e   č. 51/2022 

 

Obecné  zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: predloženú žiadosť o schválenie umiestnenia čerpadla (domácej vodárne) 

do obecnej vodomernej šachty  

b) neschvaľuje: predloženú žiadosť o schválenie umiestnenia čerpadla (domácej vodárne) do 

obecnej vodomernej šachty 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní poslanci: 0 

Hlasovali za:  0 

Proti:                           7– Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková,  

Ing. Ondrej Madoš, Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:  0 

 

K bodu č. 6.  Žiadosť starostu obce o preplatenie nevyčerpanej dovolenky  

Starosta obce predložil poslancom žiadosť o preplatenie nevyčerpanej dovolenky za aktuálny 

a predchádzajúci rok (55 dní). Na základe pripomienok poslancov znížil počet na 30 dní. 

V rámci diskusie sa hovorilo o bežnej praxi čerpania dovolenky z predchádzajúceho roku do 

stanoveného termínu, absencii tejto položky v rozpočte obce, o avizovanom zvyšovaní cien 

energií. Starosta tiež uviedol, že jednorazový príspevok štátnym zamestnancom v sume 500 EUR 

bol už vyplatený z rozpočtu obce. 

Následne dal poslancom o návrhu hlasovať. Poslanci návrh neschválili. Pomer hlasov bol: za – 0, 

zdržali sa – 3, proti – 4. 

 

U z n e s e n i e   č.  52/2022 

 
Obecné  zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: predloženú žiadosť starostu o preplatenie nevyčerpanej dovolenky 

b) neschvaľuje predloženú žiadosť starostu obce o preplatenie nevyčerpanej dovolenky 

 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  0  

Zdržali sa:  3 – Mg. Juraj Čief, Mgr. Janka Hrašková, Vladimír Majer 

Proti:   4 – Lucia Ďurčíková, Ing. Ondrej Madoš, Ing. Ivan Majer, Lýdia Majerová 

 

 

K bodu č. 7  Rôzne 
Starosta obce informoval poslancov o činnostiach v obci, ktoré boli zrealizované od posledného 

OZ, konkrétne o:  

 

 uvítaní detí do života 
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 asfaltovaní ciest v obce,  

 betónovaní šachty, 

 rozlúčke s deviatakmi zo ZŠ s MŠ T.G. Masaryka v Ľubietovej  

 vykonaných prácach v ZSS – ukončenie stavby „Obnova ZSS Strom Strelníky“ firmou 

BioEko Term, s.r.o. 

 prečistení kanalizácie a výmene zárubne v ZSS Strom  

 začatí prác „Rekonštrukcia chodníka pre peších, Baníkovie ulica – Strelníky“ firmou 

ZERO PLUS s.r.o.  

 vybudovaní rigolu pri ihrisku za Híblikom 

 kosení cintorína, ktoré zabezpečili brigádnici 

 montáži konštrukcie slúžiacej na reklamné účely pred komunálnymi voľbami a voľbami 

do VÚC 

 účasti starostu na proteste, ktorý organizovalo Združenie miest a obcí Slovenska (ZMOS) 

 začiatku prác výmena vodovodu v Baníkovie ulici – StVS B. Bystrica 

 spomienkovej akcii pri výročí SNP na námestí obce dňa 29.8.2022 

 o oprave chodníka pred Oravských 

 o osadení mapy Podpoľania na Híbliku 

 o zbere elektroodpadu a kovového šrotu v obci 

 osadení lavičky v areáli ZŠ s MŠ, o natieraní oplotenia areálu ZŠ s MŠ Strelníky 

 o Dni obce, výdavkoch, dotácii z VUC, sponzorskom... Zisk z bufetu zostáva po odobrení 

poslancami pre TJ Družstevník. 

 organizácii podujatia Úcta k starším dňa 21.10.2022 od 16.00 hod. v KD 

 návrhu na výmenu svietidiel verejného osvetlenia s cieľom úspory elektrickej energie. 

Podľa predložených cenových ponúk je predbežná cena 17 000 €. Pre túto investíciu je 

potrebné overiť dostupnosť prostriedkov v rozpočte a tiež overiť údaje o aktuálnej 

spotrebe elektrickej energie na verejné osvetlenie. 

      •    o pripomienkach Ing. Ivana Majera ohľadom: 

1. riešenia právomocí pri spracúvaní výplat zamestnancov ZSS Strom, konkrétne použitia 

priepustky v čase voľna 

2. neprítomnosti zamestnankyne OÚ na pracovisku, pričom sa od nej nevyžadovalo 

dokumentovanie dôvodu neprítomnosti 

3. riešenia situácie s parkovaním vozidiel na chodníku popri hlavnej ceste. 

Ad 1. Starosta vysvetlil, že podľa Zákonníka práce a na základe konzultácie s právnikom, nie je 

možné preplatiť priepustku v čase voľna.  

Ad 2 Starosta uviedol, že bol s neprítomnosťou oboznámený a daná oblasť je v jeho 

kompetencii. 

Ad 3. Starosta uznal, že situáciu je nutné riešiť, najmä tak prípravou VZN, ktorým by sa 

parkovanie na chodníkoch zakázalo. Sú známe aj podnety ohľadom obáv zo psov, ktorých 

zabezpečenie v rámci domu/predzáhradky nie je dostatočné, čo je tiež potrebné náležite ošetriť. 

 

 

U z n e s e n i e   č. 53/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie:  informácie o činnostiach v obci podané starostom obce 

 

 

K bodu č. 8   Diskusia 

V diskusii zazneli nasledujúce príspevky:  

1. Ing. Ondrej Madoš sa pýtal, či sa obec bude zúčastňovať výzvy na budovanie kanalizácií 

z plánu obnovy, odkiaľ sa hradí 95 % prostriedkov a obec hradí zvyšných 5 %. 

Starosta obce uviedol, že aktuálna situácia to neumožňuje, keďže len štúdia so 

zameraním stála pred rokom, dvoma 40 000 EUR, ale obec na ňu prostriedky nezískala 
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a v čase zadávania projektu, je potrebné mať už platné stavebné povolenie. A 5% 

spoluúčasť  na stavebnom diele veľkého rozsahu je pre našu obec len s možnosťou 

vysokého úveru.  

Podľa Vladimíra Majera je táto výzva pre menšie obce finančne náročná. 

 Lucia Ďurčíková doplnila, že ak ide o projekt cez Envirofond, tam sa faktúry 

preposielajú priamo Envirofondu, ktorý financie poukáže obci, a obec následne do 15 

kalendárnych dní uhrádza faktúru. Obec dokladá aj použitie 5 % spolufinancovanie. Aj 

v prípade, ak sa daná výzva objaví opakovane po istom čase, registrovať bude možné 

žiadosť iba so všetkými prílohami, ktoré obsahujú aj projekt, ale jeho príprava je časovo 

náročná a nemusí byť pripravený načas. 

2. Ing. Ondrej Madoš uviedol, že je potrebné opraviť chodník od námestia smerom k OÚ 

a rovnako aj na druhú stranu, keďže sú tam prepadnuté miesta. Starosta obce v tejto 

súvislosti upresnil, že chodníky sa opravujú priebežne. 

 

U z n e s e n i e   č.  54/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

a) berie na vedomie: diskusné príspevky podané poslancami OZ  

 

 

K bodu č.9  Záver 

 

Na záver starosta obce Ján Majer poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí a zasadnutie 

ukončil. 

 

 

Zapísala: Mgr. Janka Hrašková 

                                

                                                                                                                     Ján  Majer 

                                                                                                                   starosta obce  

 

 

Overovatelia:  Lucia Ďurčíková.............................. 

Lýdia Majerová.............................. 

 

Vyvesené na úradnej tabuli:  

Zvesené z úradnej tabule:  

 


